
Hei.

Med bakgrunn i at deler av veinettet i boligfeltet vårt er svært smalt, og vi konstaterer at det hver 
vinter skjer skader under brøytearbeide, så synes vi det er på sin plass å vurdere om dagens 
brøyteordning er egnet.

Vi foreslår derfor at Generalforsamlingen ber Styret vurdere om det fra og med neste vinter lar seg 
gjøre å benytte en brøyter med mindre og mer egnet traktor.

Med vennlig hilsen

Anne Grethe og Erik
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